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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 315, alm. del stillet af Folketingets Miljø- og 
Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 315 
Ministeren bedes oplyse, hvorfor de allergene effekter ikke er prioriteret i EU’s risikovurdering af 
hårfarveprodukter. 
 
Svar 
Håndteringen af de allergene effekter af hårfarveprodukter er en vanskelig problemstilling. Det har i 
EU endnu ikke været muligt at finde en fælles fremgangsmåde for regulering af de allergene stof-
fer.  
 
Danmark arbejder dog løbende for at forbedre vidensgrundlaget på området. Som en del af Rege-
ringens strategi for miljø og sundhed støtter Miljøministeriet og Indenrigs- og Sundhedsministeriet 
Videncenter for Allergi. Videncenteret leverer en stor forsknings- og dokumentationsindsats på om-
rådet. Videncenteret leverer således løbende dokumentation til EU’s Videnskabelige Komité for 
Forbrugerprodukter, og bidrager fagligt til den danske indsats på området. 
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